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UTTALELSE FRA FOLKEMØTE I TROMVIK ANGÅENDE UTBEDRING OG 

RASSIKRING AV FYLKESVEI 57. 

Møtet avholdt 27. april 2017 på Tromvik Grendehus, 38 personer var til stede på møtet. 

På møtet ble det orientert om «Statens vegvesen og Troms fylkeskommunes FORPROSJEKT 

Fv. 57 Grøtfjorden, Skredsikring og framkommelighet, datert 30.05.2015.» 

Med bakgrunn i dette dokumentet fattet møtet følgende uttalelse: 

1. For å utvikle næringslivet, sikre skolebarntransport og av hensyn til innbyggerne i 

bygdene Tromvik-Grøtfjord-Rekvik er det viktig å fremme forsvarlig og god 

fremkommelighet til alle årstider på Fylkesvei 57. Dette mener vi løses best og 

raskest med å realisere etappevis utbedring av Alternativ 3 i forprosjektet. 

Delstrekning 4 er prioritert høyest. 

2. For næringslivet og befolkningen for øvrig er det viktig at tiltaket med rassikring av 

veien i Grøtfjordvågen blir gjennomført snarest. Rassikring ved fjordkryssing sees i 

sammenheng med realisering av Delstrekning 4, der fyllmasser fra fjellet over 

Grøtfjord kan benyttes til fjordkryssing. 

3. Det er behov for strakstiltak for å hindre at godstrafikken får problemer og sperrer 

vegen ved oppkjøringen til Grøtfjordfjellet. Dette mener vi løses best med at det 

snarest sprenges bort masser slik at veien overfor Grøtfjord kan rettes ut og 

stigningen minskes. Tiltak i form av trafikklys og skilting er kun å anse som 

midlertidige nødtiltak.  

4. Vi stiller oss bak Tromvik utviklingslags videre arbeid med veisaken og ber om at laget 

i samarbeid med ansvarlige myndigheter finner den beste og raskeste løsning på 

veisaken. 

 

 


